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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson
Talman Erik Broback t.o.m. §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Martin Bergström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Datum för sektionsmöte Presidiet har pratat ihop sig och kommit fram till 6 oktober, det vill säga
onsdagen LV6. Mijo undrar om det inte brukar vara på torsdagar. Talman
svarar att på fredagen LV6 är det omtenta och sektionsmöten har en tendens
att vara långa. Fint tänkt av presidiet. Albert har tenta då och tycker det låter
rimligt. Carl undrar vad talmannen behöver oss till. Han behöver säga det till
oss och det ska protokollföras. Emma undrar om det är på plats eller digitalt.
Presidiet har sagt digitalt men det var innan regeringen sa att de släpper på
restriktionerna 29:e september. De undrar om det är regeringen eller skolan som
kommer avgöra. Albert säger att det är högskolan som bestämmer. Carl har
info. I kårutskottsslacken frågade maskin om sitt sektionsmöte om tre veckor.
Finns det undantag för platsbegränsningen om det är ett sektionsmöte? Till
exempel har hörsalar 260 platser, kan de ta in 130? Kårordförande svarade att
det är max 50 personer om det inte är i utbildningssyfte. Om man är intresserad
av att boka ett större möte kan man boka kårrestaurangen. Eric har hört lite
efter det, han satt på ArmU i måndags. Det ska vara möte med Chalmers
coronateam på fredag och på måndag kommer mer info. Erik ska avvakta och
planera inför digitalt men hålla dörrar öppna. Vem lagar mat? DP eller F6.
Erik påminner om att motioner ska in till presidiet innan 1 oktober! Alla do-
kument ska vara klara då med. Vi föreslår motionsstopp kring den 29:e så vi
hinner prata om det på ett styretmöte.

§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§6 Runda bordet
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§6.1 Kärnstyret Mijo är klar med formuläret för anmälan av symptom och fått några svar.
Sektionen har noll bekräftade coronafall. Det är tolv med symptom varav sex
bekräftat negativa och sex bara hade symptom. I förrgår var det två bekräftade
coronafall på hela Chalmers.
Axel har det chill. SSNFF var trevligt. Han ska på sektionsekonomiforum ikväll
och han håller på att boka möte med Jonathan och Julie för att diskutera
ekomoni.
Emelie har haft möte om ett mejl vi fick. Hon kommer ta det med kärnstyret
och Emma.
David är frisk. Han hade möte med Tord och DP idag. Många grejer med
lokalen ska lösa sig. När toaletterna ska bli klara är oklart.
Linnea har inte gjort så mycket utöver det vanliga.
Carl ska toasta balen imorgon.

§6.2 DP DP är klara med mottagningsarr och nu är det focus på Focus. Det är DuP
imorgon, det är kul.

§6.3 F6 Det är lite oklart inför avtackningen, borde man fråga om stolar eller ska man
bara ta? Det löser sig. De har kollat in stämningen på Origogården och det
verkar najs. De har bokat gasquer och det verkar bli julgasque i december
samt gasque med D6 i mitten eller slutet på november. Krök is back gasque
med pateter den 29:e september. De får reda på måndag om det händer. F6 har
haft problem med att få tid i köket. De planerade att laga mat till Avtackningen
under fredag förmiddag men golvet ska vaxas så matlagningen sker efter DuPen
på fredag istället.

§6.4 FnollK FnollK arrar inte med mycket nu. Det känns som att alla är jättetaggade på
lördag. De ser äntligen ljuset i tunneln. Nolluppdragsredovisning var perfekt.
Emma har skrivit tal och är taggad på balen.

§6.5 SNF SNF är klara med arr och det har gått bra. Det var UU i måndags där de
snackade uppstart med studienämnder och liknande. Det stora som händer
är att plussning kommer tillbaka. Osäkert om det är LP1 eller LP2 men det
kommer tillbaka. De ska ändra på hur det funkar med att söka utbyte. Vi skulle
ha fått mejl från PA i torsdags men ingen har fått något mejl. SNF kommer
igång med kursutvärderingar.

§6.6 Foc Foc mår bra! De verkar inte ha det så jobbigt.

§6.7 FARM FARM är klara med mottagningsarr. Det har hänt en del med mässan. Högsko-
lan har gått med på att inte påtvinga restriktioner för mässor om alla mässor
går ihop och gör en gemensam plan. I tisdags blev det oklart när regeringen
kom med beskedet om 29:e september. Troligtvis blir det en fysisk mässa.

§7 Uppdateringar
mottagningen

Det kommer finnas phadderplatser på avtackningen och Jesper uppmuntrar oss
att hänga på låset.
NollK rullar på. De har insett att den första biljettsläppstaktiken tyvärr var
dålig, men det blir iallafall bra den sista veckan.

§8 Uppdateringar Focus De gör det sista på toaletterna, enligt DP. David tror inte de blir klara nästa
vecka. Ugnar har vi inte hört nåt om. Det finns ugnar men de ska bytas ut
vilket kommer dröja ett tag. David och DP hade runda med Tord. Det såg bra
ut men det finns några småproblem. Tord har en lista över småproblemen som
behöver lösas. Vi ska få kyl och frys till matskrubben, som ska stå i DP:s del.
DP ska ha möte med de som är ansvariga för städning på Chalmers överlag.
Det kommer komma en uppdatering samt en utbildning till sektionsaktiva.

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2020/21:STYR-5
Styretmötesprotokoll 2021-09-09

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§9 Tembuilding Carls plan är att åka ut till en stuga tillsammans och ha en mysig fredagskväll
ädr vi umgås och har lite case och gruppdynamik. Lördagen blir workshop
och snack där vi ska lära känna varandra lite. Söndag har vi kanske lite mer
snack och sen ska vi städa och åka hem. Vi behöver ha en stuga och en helg.
Carl föreslår 24-26 september och att vi ska boka Lövsjöstugan. Det finns
en budget på teambuilding med styret på 3600 kr och det kostar 3400 att
boka Lövsjöstugan. Vi kommer behöver skjuta till lite egna pengar för mat och
liknande. Är folk okej med att betala lite själva? Albert undrar om det är hela
hela budgeten och om vi ska spara till FARM och FnollK. Carls tanke är att
när man har en ny grupp med tolv personer är det relevant att lägga en del
på det, men att vi borde spara lite till invalen LP2. Vi får göra upp en budget
nu. Mijo påpekar att budgeten är inte satt och undrar om man inte kan fösa
in lite i efterhand. Axel säger nej, det funkar inte så.

§10 Minimottagning för
tvåor och treor

Valberedningen har möte imorgon där de utser folk som ska hålla intervjuer.
Linnea är kontaktperson och kan tänka sig att vara med om det behövs. Invalet
blir på styretmötet nästa vecka.

§11 Godkända äskningar Axel har inte godkänt några sen sist. Vi fick in en äskning igår kväll om porslin,
för F6 vill ha mer. Spexet har till 100 personer, men till Avtackningen behövs
det mer. F6 har insett att man sparar typ fyra till fem tusen på att inte hyra
och det rimligt att köpa porslin nu när vi har diskmaskin. Spexet har gått
med på att förvara det. Om man köper ordentligt porslin kan man ha i det
rack och då tar det inte upp så mycket plats. Vad tycker Axel? Axel tycker att
12 000 är rätt mycket, speciellt om vi inte behöver 100 uppsättningar just nu.
Jesper tänker på att man ”tjänar” väldigt mycket pengar i längden. De behöver
165-170 uppsättningar porslin till Avtackningen. Om de måste hyra får de hyra
in typ 70-80 st. Erik räknade på hur mycket porslin skulle kosta att hyra till
räkfrossan och det var 4 000. Alltså blir kostnaden insparad på tre stora arr.
Sektionens middag kan nyttja det. Axel säger att vill vi så kan vi väl. Mijo
undrar hur mycket pengar finns kvar i äskningspotten. Axel: ”Uhhh?” David
undrar hur mycket finns kvar i mottagningsbudgeten. Det finns mycket kvar.
Balen dubblades i budget. Jesper undar hur mycket lokalen till balen kostade.
Albert vill inte prata om det. Carl påpekar att det är tre minuter kvar av mötet
och att vi måste bestämma oss för nåt. Köper vi det nu kommer vi tjäna in
det under vår verksamhetsår. Albert yrkar på att godkänna. Axel är okej med
det.
Beslut: Att godkänna äskningen om porslin till sektionen.

§12 Övriga frågor

§12.1 Bollar Jesper har några bollar han vill ta innan mötet är slut.
Det är 65 anmälda till Vi-vann-discot. Snälla kom!! F6 har fixat DJ från Jön-
köping. Det är maxat. Ikväll 19-22, efter finalen.
Han mejlade vSO för tre dagar sen och frågade om vi får mingla på discot.
Tanken är sittande servering med mat och öl, och sen får man gå därifrån,
där det är mingel (men inte dansgolv) och man kan gå runt. Linnea undrar
om FestU är liknande, men det är det inte. DP hade ett liknande upplägg på
Djungelkampen. F6 ska ha en översikt och se till så att folk håller distans och
att det ser snyggt ut. Folk ska stå vid dörrar och se till så att ingen kommer
in någon annan väg.
F6 har inte tillräckligt med bord eller stolar till Avtackningen. De hade hört
att det skulle finnas ∞ med bord, men de fick bara fyra. De har bokat Signes
och om de kan ta bord och stolar därifrån går det ihop om de får sno från en
hel FL-sal. Vad tror vi? Det är bäst att ta från en FL-sal, för slitage märks
tydligare på Signesborden. F6 kommer ta Signesborden.
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”Det kommer vara de phaddergrupper som klarar av bord i backe, och de som
inte gör det.” - Jesper

§12.2 Städ Linnea tycker det vore najs att ha städ av styretrummet och hon har fått
flera önskemål om städ av skyddsrummet. Vore bra att börja planera inför det
veckan efter mottagningen.

§13 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:03!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Martin Bergström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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